

Gertraud Walz**Deutsch-Russische Square Dance Freunde (DRSD)
(German-Russian Square Dance Friends)****15 Years Polar Light
Dancers in Murmansk**

“Could we do this in my home town as well?” a participant of a Square Dance Seminar in St. Petersburg once asked. “If you have electricity and a socket!” Eberhard answered very cool.

As early as 2007 the Club POLAR LIGHT DANCERS was founded and now, in September 2022 the Jubilee was celebrated. The world's northernmost club dances through the polar night and through the polar day, when the sun does not set.

In a letter, the northerners do write: “dear Eberhard, thank you for bringing us this contagious illness Square Dance.”

Nine dancers travelled to the Special Dance in St. Petersburg. The joy of square dancing helps to overcome the problems.

Translated by Anna Basler

**15 Jahre Polar Light Dancers
in Murmansk**

„Kann man das in meiner Heimatstadt auch machen?“ fragte einst eine Teilnehmerin beim Square Dance Seminar in St. Petersburg. „Wenn ihr Strom habt und eine Steckdose!“ erwiderte Eberhard ganz cool.

Schon im Jahr 2007 wurde der Club POLAR LIGHT DANCERS gegründet, und jetzt im September 2022 wurde das Jubiläum gefeiert. Der nördlichste Club der Welt tanzt durch die Polarnacht und durch den Polartag, wenn die Sonne nicht untergeht.

In einem Brief schreiben die Nordlichter: „Lieber Eberhard, danke dass Du uns die ansteckende Krankheit Square Dance gebracht hast“.

Zum Special Dance in St. Petersburg reisten neun Tänzer. Die Freude am Square Dance hilft über die Probleme hinweg.

